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Er zijn het afgelopen jaar helaas weinig activiteiten geweest, oorzaak is natuurlijk bekend. 

Het is voor ons wel het moment geweest om kritisch te kijken naar het assortiment van de kantine. 

We willen in de kantine meer aandacht vragen voor gezonde voeding.  Afgelopen jaar  zijn we gestart 

met verkoop van fruit, dit is goed ontvangen.  Ook minder frisdrank, maar meer fruitsappen en 

gezonde ijsjes. 

Er is door Hans de Boer een afwasmachine geïnstalleerd, waarvoor veel dank! Helaas hebben we er 

nog niet veel gebruik van kunnen maken. 

En er is door de bouwcommissie een oven geïnstalleerd in de keuken, die vanaf de oplevering in een 

doos onder een tafel stond. Hier zijn we ook heel blij mee, omdat we zo ook andere ( gezondere) 

snacks kunnen aanbieden!  

We hebben dit jaar afscheid genomen van Mariska Ootes, ze blijft wel beschikbaar om af en toe een 

dienst te draaien als dit nodig is. Op een ander moment zullen we haar nog in het zonnetje zetten.  


